
 

REFERAT - 3. STYREMØTE I  REGION SYDVEST  

Dato: 30.10.2023 

Kl: 19.00 – 20.15 

Arena: Teams 

Tilstede: Arian Lustrup Azemi (referent), Beate Fosselie, Elin Mikkelsen Bakka, Ragna 

Sand Starheim, Oddbjørn Kvammen 

Forfall: Knut Olav Hettervik 

 

1) Introduksjon  

 

2) Orienteringssaker 

 

a) Oddbjørn orienterte om EM for 2025 

 

Admin i gang med arbeid ift. kontrakter. KFUM Stavanger lokalt er også i full sving, 

der bla. gulv til turneringen er bestilt. Stavanger er i tillegg vertskap for en 

landslagssamling knyttet til sittevolleyball i november. 

 

b) Beate orienterte om status i Agder 

 

KSK bygger ny sandhall, men fortsatt utfordringer knyttet til økonomisk finansiering 

av prosjektet.  

 

3) Drøftingssaker 

 

Forbundet hadde sendt en mail med noen spørsmål vi skulle svare på.  

 

a) Hvordan skal deres regionale styre jobbe for å fremme volleyballens utvikling 

det neste året? Konkretiser minst tre tiltak dere skal gjøre frem til våren 

2024/neste valgmøte. 

 

Styret diskuterte ulike forslag, og landet på en sluttformulering av følgende: 

 

1. Synlighet. Være synlige på turneringer og arrangementer ved å bruke 

eksempelvis jakker eller gensere. Sende ut informasjon om at vi er tilgjengelige 



for medlemmer og klubber, kanskje vi også på sikt kan sette opp regionalt 

tilpassede bannere. En elektronisk forslagskasse vil også kunne være et 

alternativ for klubbene, der dem kan komme med innspill til oss. 

 

2. Økonomisk støtte. Gjøre klubbene oppmerksom på mulighetene dem har for å 

søke om penger til ulike prosjekter. Fortsette å bevilge ressurser til prosjekter 

som styrker utviklingen av volleyball lokalt, herunder tiltak som fremmer 

mangfold. 

 

3. Kompetanse. Holde dialog med andre regioner knyttet til erfaringer og praksis, 

for å kunne lære av hverandre. Søke kunnskap fra andre aktører som NIF, 

idrettsråd eller lignende ved behov. 

 

I tillegg vil regionsstyret fortsette med å aktivt vedta nye forslag opp mot 

administrasjonen og forbundsstyret. Det kan imidlertid være verdt å presisere at vår 

aktivitet og våre tiltak uansett vil være avhengig av et tydelig mandat. 

 

b) Hva trenger dere av forbundet fremover? Hvilke krav skal vi stille? 

 

1. Tydeliggjøre struktur og mandatet i enda større grad, på de ulike nivåene vi 

har i volleyballen. Hva er/bør klubbenes rolle være, og hvilken rolle skal 

regionsstyret, så vel som forbundsstyret, administrasjonen og andre spille for 

å fremme NVBFs formål og visjoner? Inntrykket i dag blant flere er at det 

fortsatt er uklart hva hensikten med de regionale styrene er, særlig med tanke 

på mandat.  

 

2. Informasjon om hva som skjer. Plan for aldersbestemte landslag. 

Kommunikasjon. Når er neste samling? Hvem er landslagstrenerne? Dette 

gjelder også på regionalt nivå. Noen kan oppleve det som vanskelig å finne 

informasjon om dette, og ønsker det gjerne direktesendt. Kan et månedlig 

nyhetsbrev for interesserte være et alternativ?  

 

 

c) Dagens opplegg med 1. Divisjon 

 

Det er uttrykt ønske blant flere klubber om å organisere 1. divisjon annerledes. 

Nasjonale serier i dag gjør det for kostbart for flere klubber til å prioritere deltakelse, 

selv om det sportslige nivået er tilstede. Forslag som å skille nordlige soner med 

sørlige soner i regulære seriekamper (og at lagene heller spiller mot hverandre i 

rankingturneringer) ble luftet.  



d) Økonomi og vår service  

 

Regionsstyret ønsker å spørre alle klubbene om status og situasjon til vinterhalvåret, 

samt om hva de trenger fra oss. Vi satser på å få sendt ut mailer i løpet av det 

gjenværende året. 

 

Styret diskuterte også økonomiske utgifter som klubbene har. Noen av de største 

kostnadene utenom reiser kan være knyttet til haller. I tillegg er det behov for flere 

trenere, og andre ressurspersoner som kan volleyball. Med en daglig leder ville 

klubbene kunne hatt en person dedikert til slikt arbeid, men dette ville også vært 

dyrt.  

 

Volleyballskole i forbindelse med NorgesTour i sandvolleyball er noe vi ser på som 

spennende og som kunne vært relevant å holde.  

 

4) Beslutningssaker 

 

a) Regionsstyret besluttet å tildele IL Sand 6000 kr til arrangering av trenerkurs. 

 

b) Støtte til å sende representant til Nettverksmøte for Unge Idrettsledere 2024 i 

Trondheim.  

 

c) Regionsstyret vedtar at vi ønskes å kobles på ved større offisielle 

arrangementer som finner sted i regionen (typisk der flere lag fra andre 

regioner eller land er involvert). Et eksempel er når Randaberg IL Volleyball 

skal spille CEV-kamp mot et av de beste lagene i verden; her finner flere av oss 

ut om dette via sosiale medier, uten at forbundet har kommunisert noe direkte 

til oss.  

Vi som er engasjerte lokalt har ofte nærliggende kunnskap om viktige forhold 

som kan være relevante. Vi ønsker gjerne å bidra med dette, men tenker at det 

uansett er fornuftig at vi i hvert fall informeres. 

 

 

 

 

 

 

 



5) Hederstegn 

 

Jens Olav (Arian og Oddbjørn) – Odbbjørn, Ragna og Elin ordner 

 

Mary Anne Stray Aas (Beate) – Tor Inge 

 

Espen Sørbø (Ragna) - Sendt inn.  

 

7) Neste møteplan 

 

Desember, eventuelt ett i november ved behov/ønske.  

 

6) Andre saker/eventuelt 

 

Intet bemerket.  

 

 
Sensurert 


